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Date:19th September,2025. 

Subject: Behavior Marks. 
Dear Parents, 

Behavior management is crucial for character development, and the Ministry of Education emphasizes its role in shaping a 

resilient nation. Introducing behavior marks, our students will be evaluated based on positive and negative behavior, 

contributing to a total out of 100. You can scan the QR to find the details about these marks which determine, promotion to 

the next grade. The minimum mark eligibility is 50%. Effective September, this policy covers punctuality, attendance, 

behavior, respect, and more. Marks from September to December will reflect in the Term 1 report card. For queries, 

contact your Social Worker Ms. Sahar 0506100264 or email Saharmostafa@cpschool.uk.  

Regarding the calculation of grades for unexcused absence and tardiness to school, deductions are applied based on 

the number of occurrences. Here are how grades are deducted: 

➢ Unexcused Absence: 

• Number of occurrences 1, 2, 3: Verbal warning to the student. 

• Number of occurrences 4 to 6: Deduct 4 points with warning letter. 

• Number of occurrences 7 to 10: Deduct 8 points with warning letter. Referral the behavior committee for case 

follow-up. 

• Number of occurrences 11 to 14: Deduct 12 points with warning letter. Follow-up meeting with the parent/guardian 

and implementation of a support plan. 

• Number of occurrences +15: Recommendation for temporary suspension or transfer. 

➢ Tardiness to School and Classes: 

• Number of occurrences 2, 3, 4: A verbal warning will be issued along with a text message to parents. 

• Number of occurrences 5 to 10: Deduct 4 points with warning letter. 

• Number of occurrences 11 to 15: Deduct 6 points with warning letter. 

• Number of occurrences 16 to 20: Deduct 8 points with warning letter. 

• Number of occurrences +21: Deduct 10 points with warning letter. 

Your cooperation is vital in nurturing robust personalities for a robust nation. 
 

Yours Sincerely, 

Dr. Kishor Pillai 

 

 

Director/Principal 

 درجات السلوك. الموضوع: 
 أولياء الأمور الأعزاء: 

بية والتعليمدارة اليجابية للسلوك أمرًا بالغ الأهمية لتنمية شخصية الطلبة، كما أن  ل عد ا ت ام بها ورصد درجات السلوك وتقييم سلوك   وزارة التر ز تؤكد على الالت 
ي ستحدد إمكانية انتقال الطلبة للصف القادم مع  100الطلبة للحصول على إجمالي درجة السلوك من  

، يمكنكم مسح الرمز للاطلاع على تفاصيل الدرجات الت 
 ٪ لدرجة السلوك.  50حد أدنى  

ام  ، سبتمتر  اعتبارًا من شهر   ام بالمواعيد المدرسية والسلوك والقيم الأخلاقية كالاحتر ى ها،سيتم اتباع لائحة السلوك للالتر ستظهر درجة السلوك من   وغتر
الأول الدراسي  الفصل  شهادات  ي 

ى
ف ديسمتر  شهر  وحتر  سبتمتر  مع  شهر  التواصل  يرجى  للاستفسارات  أ.  ،  الاجتماعية  الرقم    سحر الاخصائية  على 

ي إل  0506100264
ونز  cpschool.ukafaSaharmost@ أو إرسال بريد إلكت 

: كوالتأختر عن الدوام المدرسي   بدون عذر حيث سيتم احتساب الدرجات فيما يتعلق بالغياب  ي
 الآنر

  ي حال الغياب
ى

 : بدون عذر ف

 . ــة/ شفوي للطالبنذار  إ مع   3،2،1عدد المرات   •

ي إ مع   4درجة الخصم  6 لـــ  4عدد المرات من   •  . نذار كتانى

. إ مع   8درجة الخصم   10 لـــ  7عدد المرات من   • ي  إحالة إل لجنة السلوك.  نذار كتانى

. إ مع  12 درجة الخصم   14ـ ل  11أكتر  عدد المرات  • ي  ابعة مع ولي الأمر وتنفيذ خطة الدعم. المت اجتماع نذار كتانى

 . : توصية باليقاف المؤقت أو النقل15رات أكتر من  عدد الم •
 ي حال التأختر عن الدوام المدرسي والحصص الدراسية

ى
 :ف

 .يتم اصدار تنبيه شفهي مع رسالة نصية لأولياء الأمور   4،3،2المرات  عدد  •

. إ مع   4درجة الخصم   10لــ   5عدد المرات من   • ي  نذار كتانى

. إ مع   6درجة الخصم   15لــ  11عدد المرات من   • ي  نذار كتانى

. إ مع  8درجة الخصم  20لـ   16عدد المرات من   • ي  نذار كتانى

. إ مع  10درجة الخصم   21أكتر من  عدد المرات  • ي  نذار كتانى
 

ي معنا سيساهم تعاونكم 
ى

ي  ةشخصيبناء ف
ى

 ومتوازن.  قوي مجتمع الطلبة ف
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